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Abstract (en)
The upper fastening tab (19) connected to the movable panel (6) comprises, on one side, a bent turned-back portion (18) in the region of the
corresponding knuckle (5), in order to carry a nut (17) in the extension of a hole (8) made in this upper knuckle (5), a screw (10) being engaged by
means of a threaded zone (15) into the nut (17) and by means of a non-threaded end part into the knuckle (5), where it is immobilised in terms of
translational movement and left freely rotatable. <IMAGE>

Abstract (fr)
La patte de fixation supérieure (19) reliée au panneau mobile (6) comporte sur un c6té un retour coudé (18) au niveau du charnon correspondant
(5), pour porter un écrou (17) dans le prolongement d'un trou (8) ménagé dans ce charnon supérieur (5), une vis (10) étant engagée par une zone
filetée (15) dans I'écrou (17) et par une partie extréme non filetée dans le charnon (5) ou elle est immobilisée en translation et laissée libre en
rotation.
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